
 

 
 

Commissie 3 
Dagorde                                                                                  Zitting van 21 september 2021 

 

 
 
 

Geachte mevrouw,  

Geachte heer,  

 

Wij nodigen u vriendelijk uit op de vergadering van commissie 3. Deze vindt plaats op dinsdag 21 september om 

19.30 uur in de raadzaal van het stadhuis. 

 

 

Agenda 

▪ Goedkeuring verslag vorige vergadering 

▪ Werkingsverslag en jaarrekening 2019 en 2020 Sportregio Noorderkempen ILV 

▪ Stand van zaken infrastructuurdossiers sport 

▪ Addendum bij de Overeenkomst Basisinfrastructuur Digitale Bibliotheek tussen vzw Cultuurconnect en 

Stad Turnhout over de gevangeniswerking van de bibliotheek - Bekrachtiging 

▪ Convenant tussen Stad Turnhout en Erfgoed Noorderkempen met betrekking tot het opstellen van 

een beleids- en beheersplan voor kapellen en nissen, inclusief een subsidiereglement 

▪ Veiligheids- en preventieplan 2020 - 2021 

▪ Convenant tussen stad Turnhout en verslavingskoepel Kempen 

▪ Stadsboerderij De Troef 

▪ Kandidatuur Nationaal Park Taxandria  

▪ Bodemanalyses moestuintjes 

▪ Bezoekcijfers zomer Musea Turnhout  

▪ Ondertekenen Vlaams Energie- en Klimaatpact 

▪ Vraag van raadsleden  

- Plannen nieuwe schaatsbaan (Luc Debondt & Rudy Elst) 

1. Is er nog enige evolutie en perspectief voor de realisatie van een ijsbaan in Turnhout? 

2. Zoja, welke initiatieven worden hierin genomen? 

3. Zijn er recent nog contacten met de ijssportverenigingen en kan men de clubwerking 

(elders) continueren? 

- Opportuniteit stadsboerderij in het zuiden van de stad (Peter Roes) 

In juni tijdens de gemeenteraad stelde TIM de vraag of de stad bereid is om een stadsboerdeij 

in het zuiden van de stad te organiseren. TIM stelde de vraag nav de opportuniteit dat mogelijk 

de boerderij van boer L. V. verkocht wordt. Het is nog de enige boerderij die in het hart 

schorvoort staat. Het zou jammer zijn mocht deze verloren gaan. 

TIM ziet kansen om in het geheel van alle ontwikkelingen in Schorvoort naar analogie met de 



stadsboerderij in het noorden , zo een gelijkaardig aanbod creëert in het zuiden. 

De schepen antwoordde toen dat men alle pistes zou bekijken ? 

Mijn vraag 

1. Wat is de stand van zaken  

2. Wat heeft de schepen al bekeken ? 

3. Is er al meer duidelijkheid of deze locatie gunstig is om een zuidelijke stadsboerderij te 

ontwikkelen? 

- Dialoog Schorvoort door Leo Van den Broeck (Luc Debondt & Peter Roes) 

Het Turnhoutse stadsbestuur stelde Leo Van De Broeck (Vlaams ingenieur-architect Van 2016 

tot 2020 was hij de vierde Vlaams Bouwmeester) aan om in dialoog te gaan met 

vertegenwoordigers van verschillende verenigingen van Schorvoort. Ook werd hydroloog en 

bodemdeskundige Dirk Van Look gehoord. 

Mijn vragen: 

1. Hoe zijn de gesprekken verlopen tussen Leo Van Den Broeck en de verantwoordelijke van 

de verenigingen ? 

2. Hoe was het gesprek met Dirk Van Look? 

3. Wat zijn de bevindingen van Leo Van Den Broek na de gespreksronde ? 

4. Wat zijn de volgende stappen in dit dossier? 

- Stand van zaken Nationaal Park (Bart Voordeckers) 

Tegen 15 september moesten de kandidaturen worden ingediend voor de Open oproep 

Nationale Parken Vlaanderen. Graag had ik een stand van zaken gehad van dit dossier. 

- Bemiddeling door Leo Van Broeck - dossier AA- vallei (Wout Schafraet)  

Op 29 juni kregen wij een persbericht van het stadsbestuur over de aanstelling van Leo Van 

Broeck als bemiddelaar in het dossier van de Aa-vallei. Daarna werd door de stad een lijst 

samengesteld van stakeholders met wie Leo Van Broeck in dialoog zou gaan. Wij vroegen die 

lijst met stakeholders op bij de diensten en drongen aan om ook hydroloog en bodemexpert 

Dirk Van Look in de gesprekken te betrekken, wat ondertussen ook gebeurde.  

Aangezien het persbericht van 29 juni de dag na de laatste gemeenteraad van het afgelopen 

semester werd verstuurd, werden de gemeenteraadsleden tot hiertoe op geen enkele manier 

betrokken in dit proces. Noch bij de beslissing om Leo Van Broeck aan te stellen (een 

beslissing die wij alvast toejuichen), noch bij het samenstellen van de lijst met stakeholders. 

Vandaar onze vragen: 

1. Wat is het verdere verloop van het bemiddelingstraject tussen Leo Van Broeck en de 

stakeholders?  

2. Wanneer mogen we de consensusnota verwachten?  

3. Hoe en wanneer worden de gemeenteraadsleden in het hele proces betrokken? 

▪ Punten agenda Gemeenteraad en Raad voor Maatschappelijk Welzijn 

▪ Uit het college 

 
 
 

Met vriendelijke groeten,  
 
Kurt Persegael 
Commissievoorzitter 

 


